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Recommended minimum configuration (for Windows users):

Windows 95/98 or Windows Millenium Edition

Pentium 350 MHz (or higher)

64 MB Ram (128 MB recommended)

Recommended minimum configuration (for Mac users):

333 MHz G3 Processor

64 MB ram

1024 x 768 display (recommended but not necessary)

Compatible sound card

If the animation is too slow or torn off, right click on the animation and turn off the option "high quality".

Thank you for downloadind the DHD program.

Programmer and DHD Design : Sam LENELTE

Stargate Design : Ed GIDDINGS 

With the help of Leon    

(Thank you guys !)

I think that all of us know how the DHD works ! Click on 6 glyphs to activate the gate. The seventh glyph is the one of Earth (why not !) and then click on big dome in the center to open the gate.

Oops ! What happens !?  Why there is no swoosh and event horizon ??? That's the problem !

But, maybe you can fix the problem. 

If you have good skills in design and animation and some skills about Flash programation, you're welcoming to help us. I'am open to every suggestions. So, if you've have an idea to find out how we can make a nice swoosh and event horizon, please contact me at Sylvain.tellene@wandoo.fr
In the meantime, enjoy the program like it is.

This program uses Macromedia Flash 4.

It is freeware and intended for personal use. If you plan to include it on a web site or use it for any other reason, please ask for my permission first.

Stargate SG-1 and any other SGC symbol are property of Showtime Inc. and MGM/UA.

Général Sam (SG-7 Stargate Device Unit)  ST Productions(
Configuration minimum requise (version Windows) :

Windows 95/98 ou supérieur ou Windows Millenium Edition

Pentium 350 MHz (ou supérieur recommandé)

64 Mo de Ram (128 Mo recommandé)

Configuration minimum requise (Version Mac ):

Processeur 333 MHz G3 

64 MB ram

Affichage 1024 x 768 (recommandé mais pas nécessaire)

Carte son compatible

Si vous trouvez que l’animation est lente, saccadée et que les sons sont hachés, cliquez sur le bouton droit de votre souris dans l’animation et désactivez la fonction « Qualité supérieure ».

Merci d'avoir téléchargé le programme DHD.

Programmeur et DHD Design : Sam LENELTE

Stargate Design : Ed GIDDINGS 

Avec l'aide Leon    

(Merci les gars !)

Je pense que tout le monde sait comment marche le DHD ! Cliquez sur 6 symboles pour activer la porte. Le septième symbole est celui qui représente la terre (pourquoi pas !). Ensuite cliquez sur le dôme central pour ouvrir la porte.

Opps ! qu'est-ce qui se passe ? Pourquoi il n'y a pas de vortex qui apparait ? C'est ici que le problème commence. Mais peut-être saurez-vous arranger ça ?

Si vous avez de bonnes compétences dans le dessin et l'animation, et que vous vous y  connaissez un peu dans le maniement de Flash, vous êtes le ou la bienvenue. Je suis ouvert à toutes suggestions. Donc, si vous avez une idée pour pouvoir créer un joli vortex (quand la porte s'ouvre, puis quand la porte est ouverte et enfin quand la porte se ferme.), s'il vous plait contactez moi à sylvain.tellene@wandoo.fr
Ce programme a été réalisé à partir de FLASH 4 de Macromedia. 

Ce programme est gratuit et à usage personnel. Si vous désirez le mettre sur votre site ou l'utiliser à tout autre fin merci de me demander la permission auparavant.

Stargate SG-1 et tout autre symbole du SGC sont la propriété de Showtime Inc. et MGM/UA.

Général Sam (SG-7 Stargate Device Unit)

ST Productions(
